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MAANDBLAD VOOR BECKUM EN 
BECKUMER VERENIGINGEN 
EXPLOITATIE STICHTING DRUK VOOR BECKUM 

 

Verschijnt 10x per jaar en wordt gratis in Beckum huis aan huis verspreid. 
Andere belangstellenden (bijv. geen formele binding met Beckum) kunnen 
een postabonnement nemen op BBB ¨ ú 20 per jaar. Info/opgave via Ria 
Jannink: 074-3676430; @. r.jannink1@kpnplanet.nl. 
 

BBB-digitaal: www.beckumbeterbekeken.nl (fotoôs in kleur!). 
De uitgave van BBB is mede mogelijk DANKZIJ DE ADVERTEERDERS EN  
VRIJWILLIGE BIJDRAGEN VAN DE LEZERS op nummer;  
NL73 RBRB 0958 3943 18 t.n.v. óStichting Druk v. Beckumô; o.v.v. 
ôVrijwillige bijdrage BBBô. 
 

REDACTIETEAM en de BLADMAKERS 
Teksten -coördinatie - layout  Jan Ottink  
Opmaak en teksten   Bernadette Morskieft  
Fotoôs    Harry Jannink  
Kopiedruk    Jan Busscher & Leo van het Bolscher  
Verzending & distributie  Ria Jannink & BBB afwerkploeg  
Advertenties -  coördinatie  Marscha Kleinsman -Pot  
Eindredactie    Jan Ottink  
 

TELEFOONNUMMERS en E-MAILS REDACTIELEDEN 
Info teksten en kopij   074-3676435; @. janottink@home.nl 
Info en opgave fotoôs  074-3676430; @. r.jannink1@kpnplanet.nl 
Kopij inlevering/BBB-tjes @. janottink@home.nl 
Opmaak advertenties  @. advertenties@beckumbeterbekeken.nl 
Vragen over verzending  Ria Jannink; 074-3676430 
Telefoon BBB-kamer  074-3676100 

ADVERTENTIES 
Eenmalig zwart-wit: óBBB-tjeô (korte tekst advertentie) = ú 2,50 
1/4 pag. (47mm)=   ú 15,00 
1/2 pag. (97mm)=   ú 25,00 
1/1 pag. (196mm)= ú 40,00 
Advertenties algemeen zie: www.beckumbeterbekeken.nl/adverteerders. 
 

BBB VERSCHIJNT IN 2021 OP; 
27 jan, 24 feb, 24 mrt, 28 apr, 26 mei, 23 jun, 22 sep, 27 okt, 24 nov, 22 dec. 
Inleveren kopij uiterlijk een week vóór de uitgave!  

mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
http://www.beckumbeterbekeken.nl/
mailto:janottink@home.nl
mailto:r.jannink1@kpnplanet.nl
mailto:janottink@home.nl
mailto:advertenties@beckumbeterbekeken.nl
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Jaargang       Nummer 

43ééééé.éééééééééééé.7 
Er gebeurde weer veel de afgelopen maanden in de (sport) wereld en om ons 
heen. We hebben genoten van bijzondere prestaties op diverse evenementen 
en Nederland scoorde goed. Maar het leven gaat verder, ook in Beckumé 
Deze september BBB kende een verwarrende voorbereiding. Wegens een 
oogoperatie moest de eindredacteur een deel van zijn taken de laatste week 
overdragen aan Bernadette. En dat gebeurde spontaan en tot volle 
tevredenheid. Met deze overvolle ónazomerô BBB als resultaat! 
Want Beckum Beter Bekeken blijft boeiené elke maand weer.  
 

Laatste Week Nieuws 
 

- Opnieuw een droevig bericht van overlijden. Annie Scholten is na een 
slopende ziekte op 78 jarige leeftijd overleden. Annie had zorg voor de 
medemens en hobby in tuinieren hoog in haar vaandel staan. En was 
jarenlang trouw lid van het dames -herenkoor Beckum. Sterkte voor 
haar familie! 

 
- Ook werd bekend dat de donderdagavond dames gymgroep bij TVO 

gaat stoppen. Enkele dames moesten de laatste tijd helaas afhaken. 
Misschien dat een soort groep  blijft bestaan om incidenteel sociaal 
contact te onderhouden. Volgende maand meer hierover!!  
 

- Maandagavond waren de TVO Jaarvergaderingen. In de okt. BBB alle 
informatie hierover.  
 

- Daarin ook en sfeerverhaal over het openingsevenement van het 
hybrideveld en uitgebreide Wist u datjes, want de bal rolt weer!  

 
- Op pagina 35- 36 nadere toelichting omtrent voortgang 

woningbouwplan mn. Hoe staat het met gesprekken inzake 
grondverwerving? En de óvictorie van mooie overwinningenô. 

 
DE VOLGENDE BBB VERSCHIJNT WOENSDAG 27 OKTOBER 202 1 
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Wat U Leest In Deze September BBB 
¶ LAATSTE WEEK NIEUWS  
¶ INHOUDSOPGAVE   
¶ SAMEN BOUWEN AAN BECKUM  
¶ REDACTIONELE WIJZIGINGEN BIJ BBB  
¶ MUITERWEEK 2021 -TVO SPORTCLINIC  
¶ GEZOCHT: BOER MET KOEIEN  
¶ WAT DE POT SCHAFT: GEZELLIG EN LEKKER ETEN  
¶ TVO VOLLEYBAL 
¶ OPENING HYBRIDEVELD !!!  
¶ TVO KANTINE: VRIJWILLIGERS  
¶ DAT WAREN NOG EENS TIJDEN  
¶ WERKGROEP JEUGD 
¶ DANKBETUIGING FAMILIE VELDHUIS  
¶ ZONNEBLOEM: GEWAARDEERDE SCHENKING  
¶ NIEUWS VAN VROUW ACTIEF BECKUM  
¶ 20 VOORZETTEN OPé. 
¶ WIJZIGING INLOOPSPREEKUUR GRATIS FYSIO  
¶ BERICHT VAN OVERLIJDEN  
¶ STEENSLAGRALLY 2021  
¶ KLEINTJE OELE 
¶ HANDWERKSOOS BBH GAAT WEER VAN START  
¶ AANGENAAM BUITENWEER  
¶ SINTERKLAAS OP BEZOEK  
¶ AFSCHEID SPELERS EN TRAINERS TVO -SELECTIE 
¶ BIJZONDER VERHAAL: DE OMGEVING GAF  
¶ LUS VAN BECKUM en AFTER PARTYFEEST! 
¶ NOSTALGIE BECKUM  
¶ GROTE CLUBACTIE 2021  
¶ VIS VOOR DE BO P-ERS 
¶ NIEUWS VAN DE ZONNEBLOEM  
¶ KORTE VOETBALVERSLAGEN 
¶ DE NATUUR SLOT TERUGGE, H.Harry  
¶ BOERENJAGERSVERENIGING  JUBILEUM  
¶ KOM ZINGEN BIJ INSPIRATION  
¶ BBB-TJE: HULP GEVRAAGD 
¶ COMEBACK LUS VAN BECKUM 
¶ SPEK JE CLUBKAS BIJ PLUS SUPERMARKT  
¶ DATUMBANK  EN WEEKENVIERINGEN   
¶ OSSENNIEUWS EN PALLETS MULDER  
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SAMEN BOUWEN AAN BECKUM:  
actualisatie behoefte-onderzoek 
Samen Bouwen aan Beckum heeft voor de zomer aan de gemeente 
Hengelo toegezegd om alle serieus geïnteresseerden (die hebben 
aangegeven z .s.m. te willen bouwen) uit te nodigen en vanuit deze 
belangstelling het eerdere behoefte onderzoek te actualiseren.  
Op 8 juli vond de geïnteresseerdenavond plaats in 't Proggiehoes. Er was brede 
belangstelling. Op basis van deze avond en een enquête naderhand hebben we 
als burgerinitiatief de behoeftepeiling geactualiseerd en verdiept, zijnde in 
hoofdzaak jonge Beckumers. 
 
De behoeftepeiling laat opnieuw een actuele en aanhoudende behoefte zien aan 
woningbouw voor (in hoofdzaak) starters.  Juist ook voor de komende jaren. Dit 
is belangrijk om vast te stellen, ook voor een positieve besluitvorming in de 
gemeenteraad.  
 
Eind augustus 2021 hebben we de uitkomsten van de behoeftepeiling 
gebundeld en aangeboden aan het College van B&W. Met de behandeling van 
de grondexploitatie in de gemeenteraad komende maand kan, indien de 
gemeenteraad instemt, de ruimtelijke voorbereiding en procedure verder in 
gang worden gezet door de gemeente in goed overleg met alle betrokkenen. 
Lees het complete behoefteonderzoek gerust even na op: beckum.nl  
 
Hoe verder? Dit zijn de stappen die vanaf nu gezet gaan worden door de 
gemeente Hengelo: 
Á Concept koopovereenkomsten opstellen 
Á Uitgifteplan opstellen 
Á Afronden voorlopig stedenbouwkundig ontwerp 
Á Grondexploitatie definitief maken  
Á Besluitvorming college 

Samen Bouwen aan Beckum 
Wibout Dragt, vicevoorzitter   

 
REDACTIONELE VERANDERINGE N VOOR 
GEZONDE BBB TOEKOMST 
Het was 1 juli jl. een gedenkwaardige dag. Bij Rita Despotovic brainstormden 
Bernadette Morskieft, Marscha Kleinsman, Rita Depotovic en ondergetekende 
over de toekomstige BBB redactiebezetting. Met name het streven naar betere 
taakverdeling bij zaken als teksten schrijven, coördinatie met de achterban en 
het een en ander in een aantrekkelijke en leesbare vorm gieten. We werden 

http://beckum.nl/


Beckum Beter Bekeken, jaargang 43, nummer 7, 2021 
pagina 5 

begroet door een reusachtige Deense Dog die, na enig wantrouwen, gegrom en 
gesnuffel, de bezoekers accepteerde. Verder was het gastvrijheid troef!  
 
REDACTIE RICHT ZICH VOORAL OP STABILITEIT  
Het moest over een andere boeg, dat was na maandenlang intern overleg een 
algemene conclusie. En bij dit gezamenlijke gesprek werden concreet stappen 
gezet om tot een bredere vorm van BBB redactiebezetting te komen. Taken met 
als hoofdmoot; schrijven, coördinatie,  eind lay-out en besluiten nemen inzake 
wel/niet plaatsing liggen ï al bijna 50 jaar(!), Zwart op Wit en BBB - teveel bij 
de eindredactie, lees ondergetekende. Wat bij (plotselinge) uitval een acuut 
probleem zou zijn. 
 

Bernadette Morskieft, als BBB redactrice en deels opmaak reeds actief en 
Marscha Kleinsman, die het hele BBB advertentie-bestand coördineert en 
uitvoert, zijn bereid om die taken grotendeels over te nemen. En Rita Despotovic 
zal als voorzitter van de Stichting Druk voor Beckum het gehele proces van 
aanpassingen begeleiden, zodat ik mij straks hoofdzakelijk kan richten op 
(mede) schrijven van actueel nieuws, meningen in columns en andere 
rubrieken. Al dan niet licht kritisch dan wel luchtig verpakt. Geheel conform de 
huidige BBB formule. Daarnaast zijn enkele personen bereid gevonden om de 
redactie aan te vullen voor het periodiek of regelmatig schrijven van een 
verhaal, waarbij mogelijk een nieuwe rubriek wordt opgetuigd of nieuwe ide eën 
worden ingebracht. Dit zal in samenspraak met genoemde dames de komende 
tijd vormgegeven worden.  
 
Kortom, de BBB toekomst zal met deze impulsen veilig(er) gecontinueerd 
worden. De komende maanden zal dit stap voor stap gestalte krijgen. Met als 
uitgangspunt, om vanaf januari 2022 geheel volgens de nieuwe (personele) 
opzet te werken, zodat BBB Blijft Boeien tot in lengte van jaren.  

Jan Ottink 

 
Muiterweek 2021  
Na vele vergaderingen hadden de Muiters goede hoop dat de editie van 2021 
door kon gaan. De vooruitzichten waren goed, totdat de nieuwe maatregelen 
op 10 juli roet in het bier gooide. Na nog maar weer eens een vergadering met 
ówat doen we ermee?ô, hebben de Muiters geprobeerd om nog wat op te zetten, 
ideeën vloeiden rijkelijk over de tafel maar helaas tevergeefs, want met deze 
maatregelen konden we geen Muiterfeest organiseren zoals jullie normaal 
gesproken van de Muiters en onze Bennie gewend zijn. Uiteindelijk hebben we 
toch nog een leuke groep bij elkaar gekregen om een middag te karten in 
Winterswijk. Dit is feestelijk afgesloten bij Café Halfweg.  
 



Beckum Beter Bekeken, jaargang 43, nummer 7 2021 
pagina 6 

De Muiters baalden wederom van het feit dat de Muiterweek voor het tweede 
achtereenvolgende jaar niet door kon gaan. Maaré.. niet getreurd!! We hebben 
ook goed nieuws! Bij deze willen wij jullie laten weten dat het volgende 
evenement weer op het programma staat:  
 

HET KERSTBOOMFEEST 2021  
 
De Muiters zijn enthousiaster dan ooit, ideeën van de afgelaste Muiterweek 
worden bijeengebracht waardoor de voorbereidingen voor het Kerstboomfeest 
in volle gang zijn. Houd onze socials goed in de gaten, verder informatie volgt. 
We hopen jullie allen weer te verwelkomen in de plaatselijke kroeg en jullie te 
voorzien van de nodige pilsjes, wijntjes en shotjes.  
Tot dan! 

De Muiters 

 
TVO Sportclinic  
Eindelijk was het dan zover! De sportclinic voor de jeugd kon doorgaan op 28 
augustus. Tijdens deze middag zijn vier groepen gemaakt, zodat iedereen een 
clinic kreeg van Volleybal, Handbal, Tennis en Voetbal. De clinics werden 
verzorgd door enthousiaste trainers en sportieve vrijwilligers. Hierbij een sfeer 
impressies van de sportieve middag op de velden. 
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Gezocht: boer met koeien  
Hallo, 
Ik ben Yoran Pot. Ik ben 14 jaar oud. Ik zoek een weekend-/vakantiebaantje 
bij een boer met koeien in de omgeving Beckum-Oele-St. Isidorushoeve-
Bentelo-Haaksbergen. Ik heb al enige ervaring op een boerderij. Heb je werk 
voor mij of weet je iemand die werk heeft, dan hoor ik dat gr aag. 
Groeten Yoran, Tel. 06-30025135 

 
Gezellig e n lekker eten in ôt Proggiehoes 
Langzamerhand worden overal weer activiteiten opgepakt die we 
door het coronavirus lang hebben moeten missen. Ook in Beckum 
gaan de verenigingen en stichtingen weer aan de slag , gelukkig maar!  
Dat geldt ook voor het mooie project ñWat de pot schaftò. Dit heeft vanaf maart 
2020 stilgelegen, maar in september 2021 gaan we weer aan de slag in ôt 
Proggiehoes. We gaan weer koken voor alleenstaanden en andere mensen in 
het dorp die wel eens samen met anderen willen eten. De vrijwilligers hebben 
er zin in en de gasten ook! 
 
Na een herstart-overleg met de vrijwilligers op 9 september zijn de taken weer 
verdeeld en worden de menuôs samengesteld. Voorlopig zijn de data voor de 
maaltijden in september: woensdag 15 en donderdag 30 september. Alle data 
komen ook weer in de Datumbank van BBB  en de website te staan. De mensen 
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kunnen zich opgeven bij Ria Asbroek, 06-22174665. Het bestuur van WDPS gaat 
er van uit dat alle gasten gevaccineerd zijn en wil zoveel mogelijk de anderhalve 
meter afstand in stand houden. Dat zal met name lastig zijn in het kleine 
keukentje. Daarom wordt er gekeken naar betere ventilatie.  
We hopen (en gaan er van uit) dat de maaltijden weer net zo gezellig en 
smakelijk zullen zijn als voordat het virus om zich heen greep. We zien u 
allemaal weer graag aan tafel en zullen de sterren van de hemel voor u koken! 
 
Nog een oproepje: we zoeken nog nieuwe vrijwilligers. Wilt u meehelpen met 
dit leuke project, op wat voor manier ook , geef u dan op bij de secretaris: 
Annemarie ter Avest, 06-23507181. 

Vriendelijk groet, mede namens bestuur en vrijwilligers WDPS, 
Louis Nibbelink 

 
TVO-volleybal  
Na een periode van stilte i.v.m. corona hebben wij 30 juni een onderling 
volleybaltoernooi gehouden voor alle leden van TVO volleybal. De teams 
bestonden uit een mix van competitie en recreanten. Er was een goede opkomst 
en iedereen was enthousiast. Deze sportieve avond hebben we afgesloten met 
een hapje en een drankje in de kantine. Onze oud-voorzitter Herman Bunte 
heeft die avond letterlijk de voorzittershamer doorgegeven aan Harry Aaftink, 
tevens lid en trainer binnen de volleybal. Een mooie afsluiter van deze gezellige 
avond.  

 
Herman Bunte die de voorzittershamer doorgeeft aan Harry Aaftink. 

V.l.n.r. Els Wijermars, Herman Bunte en Harry Aaftink 
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TVO Kantine vrijwilligers é bedankt! 

Zoals gebruikelijk hebben we donderdag 15 juli de afsluiting voor de vrijwilligers 
van de kantine gehouden. Hoewel het afgelopen seizoen de kantine niet veel 
open is geweest, vonden we het toch wel zinvol deze avond te houden. 
Hoewel een aantal vrijwilligers waren verhinderd door vakantie, corona of 
anderszins, kan de avond toch gezien worden als informatief, nuttig, zinvol en 
vooral gezellig. De kantinecommissie hoopt en gaat ervan uit dat het komende 
seizoen de kantine weer kan draaien als de jaren voor Corona want we hebben 
het resultaat van de kantine goed nodig om de sport in Beckum te kunnen 
ondersteunen en betaalbaar te houden. 
Helaas hebben we ook afscheid moeten nemen van een aantal vrijwilligers. Als 
eerste natuurlijk René Veldhuis die samen met Ine voor zijn ziekte regelmatig 
achter de bar te vinden was. Ook hebben Esther Sigger en Danielle Morsink na 
vele jaren inzet te kennen gegeven nu hun tijd op de zondag anders te willen 
besteden. En als laatste een bijzonder afscheid van Truus en Ine Ottink. Met 
name Ine verdient even speciale aandacht met haar meer dan 40-jarige inzet 
voor TVO. Al sinds 1980 waarbij ze in eerste instantie pupillentrainingen gaf 
heeft ze in die tijd ook vele bardiensten gedraaid bij TVO tijdens sportdagen en 
toernooien. Ine vormde met Ine Wentink en Diny van het Oost toentertijd een 
vast trio. Later ging dat over in de vaste kantinediensten. De laatste jaren 
vervulde ze die rol met Truus Ottink. Ine en Truus ontvingen als blijk van 
waardering achteraf alsnog een bloemetje. Wij danken allen voor hun 
betrokkenheid en inzet voor de kantine!  
 
Het spreekt voor zich dat we graag nieuwe vrijwilligers willen verwelkomen om 
deze lege diensten in te vullen, dus schroom niet en neem contact met ons op. 
Ook binnen het team van de kantinecommissie hebben we afscheid moeten 
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nemen van Erna Veldhuis. Erna heeft vijf jaar als rode draad gefungeerd binnen 
de kantinecommissie en met haar aanwezigheid heel veel mogelijk gemaakt. Ze 
was een spin in het web en ook haar zullen we zeker gaan missen. Gelukkig 
hebben we wel een zeer bekwame opvolger voor haar mogen vinden in de 
persoon van Lotte Grashof. Lotte zal een groot deel van de taken van Erna 
overnemen maar gezien de afstand van haar woning tot aan ôt Geertman zal en 
kan ze niet alles invullen. We zoeken dan ook nog een geschikte persoon die 
het laatste deel (uiteraard in overleg) wil invullen. Denk je nu ódat is iets voor 
mijô, reageer dan even en neem contact op met de kantinecommissie. 
 
Vertrouwen op een sportief en gezond nieuw seizoen waarbij we geen nadelen 
meer ondervinden van de Corona maatregelen hopen we velen van jullie tegen 
te komen in de kantine.  

De kantinecommissie. 

 
DAT WAREN NOG EENS TIJDENé of toch niet?  
Vroeger onbeperkt roken en -  tot voor kort -  goedkoop bier drinken 
dankzij stuntprijzen Maar het werd ons niet gemakkelijker gemaakt 
de laatste decenn ia.  
Onder invloed van gezondheidsgoeroes en milieuactivisten groeide het besef 
wereldwijd om gezonder te leven. Vóór die anti -campagnes stonden bij feesten 
en partijen sigaren en sigaretten in vaasjes op tafel. En werden de Ritmeesters, 
Agioôs en andere bolknakken volop aangestoken, die dan voor een verstikkende 
blauwe rook zorgden in de betreffende locatie.  
 
Voor een pakje Caballero of North State werd zoôn 2 à 3 gulden betaald. Maar 
rookvrije zones binnen en ook buiten brachten (veel) mensen tot inkeer. Bij die 
anti-campagnes - met indr ingende publicaties van heftige gezondheidsschades 
- werd de belasting op rookwaren ook regelmatig verhoogd. Zomaar even een 
stand van zaken medio juli. Een pakje shag doet inmiddels een prijs van bijna 
ú 14é Toe maar. 
 
En wat te denken van die bierprijs. Werden we lange tijd verleid door de 
stuntprijzen van ú 8,90 tot ú 10,50 per kratje bier greep ook daar de regering 
in met een nieuwe alcoholwet. De prijs moest ruim ú 17 worden per krat. Maar 
ja, de horeca kwam ons vervolgens tegemoet met ó25% kortingô, toch wel 
sympathiek. Ter illustratie een situatie anno juli 2021. Bij een terrasbezoek aan 
een eenvoudig etablissement in Twente werden twee pilsjes genuttigd, de 
afrekening volgde; óDat is dan ú 10,50 meneerô meldde een serveerster met een 
stalen gezicht nadat ze nonchalant het mobieltje had geraadpleegd dat aan haar 
broekriem bungelde. 
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Tja, het nieuwe normaal dus, zeg maar. Tot voor kort ú 10 voor een krat met 
24 pijpjes (dat waren nog eens tijden!). Thans dus ú 10,50 voor twee (flinke) 
glazen bier. Het is simpel een kwestie van enerzijds en anderzijds. Een lage prijs 
betalen voor al die consumptieve verleidingen versus het halt toeroepen met als 
motivatie aantoonbare gezondheidsschade voor die consument. Andere tijden 
ja, maar er is veel voor te zeggen. 

Knitto 

 
Werkgroep Jeugd  
Op vrijdag 24 september beginnen weer met het nieuwe seizoen van Werkgroep 
Jeugd. Werkgroep Jeugd is bestemd voor de jongeren van de eerste twee 
klassen van het voortgezet onderwijs, die woonachtig zijn of een binding hebben 
met Beckum. Wij organiseren ongeveer iedere zes weken een avond. Behoor je 
tot deze groep, ben je nog niet benaderd en lijkt het je leuk.... Laat het ons 
weten! Je kunt mailen naar remcoenmiranda1924@gmail.com.  
 

Met vriendelijke groet de leiding van Werkgroep Jeugd, 
Gini Heijmerink, Nicole Assink, Petra Busscher, 

Elise Asbroek, Miranda Waanders 

 
LIEVE, LIEVE MENSEN, 
Bij deze willen wij jullie allemaal hartelijk bedanken voor de 

belangstelling die wij hebben mogen ontvangen tijdens de 

ziekteperiode van René en na zijn overlijden. Wat heeft René gesmuld 

van alle lekkernijen en de alcoholische versnaperingen, gelukkig heeft 

hij wel gedeeld εζηθ . En dan alle kaartjes, brieven, bloemen, plantjes, 

concert aan huis, het afscheid bij Erve Landeweer, de laatste ereronde 

op het TVO-veld en alle andere attenties. Wat fijn was dat! Wij hebben 

veel steun ervaren uit jullie blijk van medeleven, de lieve gebaren, 

woorden en wensené. Nogmaals hartelijk dank daarvoor. 

En nu allemaal wennen aan een leven zonder René, gaat ons samen 

lukken.  

 

Lieve groeten van;  
Ine, Jelle, Livi, Loes, Leon, Pim, Mies en Robert 

 

mailto:remcoenmiranda1924@gmail.com
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GEWAARDEERDE SCHENKING!  
Aangenaam verrast waren de Zonnebloem Beckum, Ouderensoos Beckum en 
Stichting Hoonhook door een schenking van ú 1000 door wijlen mevrouw Anna 
Landewe-Vossebeld. Deze geste werd door genoemde betrokken instanties zeer 
gewaardeerd. 
 

NIEUWS van VROUW ACTIEF BECKUM 
We staan aan het begin van een nieuw seizoen en we hebben er 
zin in!!  Alleenéé weten we nog niet precies hoe het seizoen zal 
verlopen. We komen in elk geval nog niet bij elkaar voor de 
jaarvergadering, dit gaan we net als vorig seizoen via de mail met 
jullie delen, en natuurlijk hopen we op een beetje interactie, 
oftewel wil je een reactie geven doe dit dan ook via de mail. De 
mailing wordt binnenkort verstuurd.   

 
Of we een programma en een programmaboekje gaan maken, weten we op dit 
moment nog niet. Nu we dit stukje schrijven is er nog geen persconferentie 
geweest over hoe het verder gaat met de regels betreffende corona. Ook 
hiervan houden we je op de hoogte via de mail (de enkele leden die geen mail 
hebben ontvangen een brief in de bus). 
 
We willen alvast aankondigen dat we ons hebben aangemeld voor de RABO 
CLUBSUPPORT ACTIE. In de maand oktober kun je weer op ons stemmen. Meer 
info hierover volgt!  
 
DANKBETUIGING:  
In de vakantieperiode hebben we via de notaris bericht gekregen dat wij len mw. 
A. Landewe-Vossebeld (Wolfkaterweg) ons als vereniging een bedrag van  
ú 1.000 heeft nagelaten. Mw. Landewe is jaren lid geweest van de K.V.O./Vrouw 
Actief Beckum. Hoe bijzonder is dit om te ervaren dat iemand ons bewust een 
schenking doet. Een heel mooi en bijzonder gebaar, we willen haar dan ook 
postuum hartelijk bedanken!  
 
We houden contact en wie weet tot snel!  

Bestuur Vrouw Actief Beckum 

 
Twintig voorzetten op é    Ronnie Morsink  
Het was een hele wisseling in het dagelijkse leven van de man die met zijn gezin 
al meer dan 25 jaar aan de Ensinkweg in Stepelo woont. Zoôn beetje op de grens 
met Eppenzolder, zeg maar. Vele jaren runde hij een goed florerend 
varkensbedrijf (Met alle ups en downs zoals dat in de markt van vraag en 
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aanbod gebruikelijk is!). Hij kwam toentertijd samen met Daniëlle vanuit Enter 
in Stepelo wonen. Het was aanvankelijk even wennen, de Stepelose 
goedmoedigheid met de ietwat zakelijker Enterse instelling. Maar het klikte al 
snel prima met de noaberschap in de buurt en sociale contacten in Beckum. Bij 
TVO kwam hij in het voetbalbestuur en runde de accommodatiezaken. En samen 
met dat bestuur werden d iverse zaken gerealiseerd. Waaronder eerst het 
handbalveld en later de nieuwe kleedkamers en realisatie van het hybrideveld. 
Daarbij verliepen de onderhandelingen met de gemeente nou niet altijd soepel, 
om het maar even eufemistisch uit te drukken. En kostten deze geboren 
Enternaar flink wat moeite als er bij een vergaderi ng weer eens een gedane 
toezegging werd ontkend. 
 
Zoals in de aanhef van dit verhaal werd gememoreerd, veranderde het 
dagelijkse leven grondig toen door landelijke regels het opheffen van 
vee/varkensbedrijven werd gestimuleerd. En aldus werd enkele jaren geleden 
de keuze gemaakt om het varkensbedrijf aan de Ensinkweg te beëindigen. De 
schuren zijn/worden successievelijk gesloopt en in het kader van een rood-voor-
rood regeling worden nieuwe huizen bijgebouwd.  Ondertussen heeft hij een 
nieuwe baan gevonden bij een groot varkens-vermeerderingsbedrijf bij 
Fleringen. De overstap van eigen bedrijf met verrichten van werkzaamheden 
naar eigen inzicht was een hele stap ten opzicht van de huidige situatie waarin 
hij rekening moet houden met het hele team medewerkers. óDat kostte best 
wennen in het begin ja, maar heeft qua sociale contacten ook zijn voordelenô. 
 
Mede door die nieuwe fulltimebaan elders kan hij minder tijd besteden aan de 
functie van accommodatiezaken bij TVO. En gaat hij deze functie na acht jaar 
neerleggen. Maar uiteraard blijft hij TVO nauw volgen. Waar zoon Jordy als 
talentvol keeper een tijdlang in de selectie speelde en echtgenote Daniëlle in de 
zondagse keukendienst actief was. 
Tijd voor de twintig voorzetten op Ronnie Morsink  
 
Leeftijd/gezin/beroep/hobbyôs: 
55 jaren jong,  getrouwd met Daniëlle en vader van twee zonen, Jordy en Bjorn. 
Sinds een half jaar werk ik bij Oude Lenferink varkens in Fleringen. Mijn grootste 
hobby is eigenlijk wel BBQ-en en alles er omheen. 
 
De sportcarrière: 
Heb eigenlijk nooit echt actief aan sport gedaan. Ik was vroeger meer bezig op 
de boerderij bij ons thuis.  
 
Het hoogtepunt;  
Tja In de sport eigenlijk niet veel dus.  
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Ooit aan wedstrijdsport gedaan in het 
verleden? 
Een enkele keer. 
 
Hoe kwam je zo in Beckum-Stepelo 
terecht? 
Wij hadden bij ons thuis een 
varkensbedrijf dat mijn broer heeft 
overgenomen, zodoende zijn wij op zoek 
gegaan naar een andere locatie en 
kwamen zo in Stepelo terecht. 
 
De TVO-accommodatie en 
verbeterplannen realiseren, gemeentelijk 
overleg hierover gaat wel eens 
moeizaam en vergt veel geduld.  
Dat klopt vooral als je met de ambtelijke 
molen te maken krijgt.  Deze draait vaak 
langzamer dan dat ik graag zie en dan raakt mijn geduld wel eens op.  
 
De maandagmorgen werkgroep heeft wel eens behoefte aam meer sturing en 
overleg, hoe sta jij daarin? 
De heren van de maandagmorgenploeg doen hun werk in goed overleg. 
Misschien dat ze iets meer sturing nodig hebben vanuit het bestuur. Misschien 
dat mijn opvolger hier iets meer mee doet.  
 
Ontwikkelingen in Beckum rondom woningbouwplan- verkoop 3e veld en 
(nieuw?) gemeenschapsgebouw. Een kwestie van lange adem?  
Dit is zeker een kwestie van lange adem. Wanneer dit te lang duurt zal er een 
leegloop van jongeren zijn en dit is funest voor een dorp als Beckum. Dus ik 
hoop dat er zo snel mogelijk verstandige besluiten worden genomen door 
verschillende partijen zodat er binnen afzienbare tijd gebouwd kan worden.  
 
Hoe kwalificeer je het totale zorg-voorzieningen-cultuur-school-sport-aanbod in 
Beckum? Haal je bv. wekelijks nog een visje of stuk vlees op het kerkplein bij 
een van de kramen? 
Qua sport vind ik dat er voor zo'n klein dorpje een zeer mooi complex staat waar 
verschillende sporten fanatiek worden beoefend. Voor een visje kom ik af en 
toe bij de visboer in Beckum. 
 
Vind jij het ook zo erg voor die coronaontkenners en oproerkraaiers, die veel te 
vaak de pers halen?  
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Dat er corona is dat moge duidelijk zijn en hoe iedereen daar over denkt dat 
moeten ze zelf weten, maar dat is met alles zo een kleine minderheid met de 
grootste bek trekt de meeste aandacht.  
 
Heel iets andersé. Wat zijn zo de grootste verschillen tussen de Enterse en 
Beckumer mentaliteit? 
Dat wanneer er wat beslist moet worden , of het nou zakelijk is of voor de 
gemeenschap, ze in Enter daar toch iets sneller en directer in zijn.  
 
Wanneer kwam je tot de conclusie dat stoppen met je varkensbedrijf 
onontkoombaar was? 
In de varkenshouderij wisselen goede en slechte jaren elkaar af dat is al zolang 
ik varkensboer ben geweest. Alleen werd de marge de laatste jaren wel heel 
erg dun door wet - en regelgeving wat de kostprijs opstuwde. Toen er sprake 
was van een op handen zijnde sanering van varkensbedrijven hebben we samen 
besloten hieraan mee te doen. Dit is eigenlijk een mooie kans om op een 
fatsoenlijke manier te stoppen. 
Geef de goede volgorde: Na het wakker worden ga ik eerst toiletteren/radio 
aanzetten/ontbijt maken/krant lezen/hond uitlaten/(of anders):  
Wakker worden, ontbijt, toilet en dan op naar het w erk. 
 
De grootste bewondering heb ik vooré en de grootste hekel aané: 
De grootste bewondering heb ik voor mensen die wat ze ook mankeert toch een 
positief iets halen uit het leven halen.  De grootste hekel heb aan mensen die 
langs de zijlijn staan en je ver tellen hoe je het moet doen maar zelf nooit wat 
uitvreten.  
 
Beckum Beter Bekeken is een leuk maandblad, maar meer voor ouderen, want 
de jeugd is meer voor social media: 
Och je moet dat lezen wat je het meest intere sseert. 
 
Bord erwtensoep, stamppot, pasta, diner bij kaarslicht of  Chinees: 
Ik l ust eigenlijk alles wel. 
 
Humor is Van ôt Hek, de Lamaôs, mr. Bean, Finkers, Jochem Myer of Theo 
Maassen: 
Van dit rijtje toch Herman Finkers . 
 
Ik zou wel eens een verre reis willen maken naaré omdaté 
Een trip door het zuiden van Amerika en daar alle plaatsen bezoeken die veel 
hebben betekend voor muziek. 
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Ze kunnen me ôs nachts wakker maken voor: 
NIET! 
 
Blessuretijd; een laatste boodschap: 
Hennig an! 

 
ER IS EEN KLEINE WIJZIGING TAV GRATIS FYSIO 

INLOOPSPREEKUUR.  
Deze is nu op dinsdag vanaf 19.00-19.30 uur. 

Locatie bij TVO fysioruimte. 
Peter Paul Schmitz Fysiotherapie Schmitz 

 
Berichten van overlijden  
Begin augustus bereikte ons het bericht van overlijden van Gerdie Gröniger, 
partner van Jan Gröniger. Jan was jarenlang op een breed front actief bij TVO 
voetbal, van leider tot scheidsrechter en bestuurslid. Hem wordt sterkte 
gewenst met dit persoonlijke verlies.  
 
Ook werd bekend dan op 13 augustus jl. de vader van TVO voetbalvoorzitter 
John Frongink is overleden na een welbesteed leven.  Ook John en familie wordt 
met dit verlies gecondoleerd. 

TVO voetbal 

 
Steenslagrally 2021  
Na een jaar van stilstand kon op zaterdag 28 augustus de Steenslagrally weer 
doorgaan. In totaal stonden er een 25 autoôs aan de start van deze vierde editie. 
De route bestond uit een drietal etappes die met voorgeschreven gemiddelde 
snelheid verreden moesten worden. Iedere minuut sneller dan gemiddeld levert 
tien strafpunten op elke minuut langer twee strafpunten.  
Het eerste deel van de route bracht de deelnemers naar Toldijk waar men achter 
op de deel kon genieten van de lunch. Vanaf Toldijk ging het eerst over de 
dijkweggetjes langs de IJssel om dan noordwaarts richting Harfsen te gaan. Het 
derde deel had nog aantal verassingen waardoor zelfs de meest ervaren 
navigators hun aandacht er goed bij moesten houden.  
 
Aan de finish in Oele werd het al snel duidelijk dat er onderweg veel is gerekend 
en het spannend zou worden wie er met de eindoverwinning vandoor zou gaan. 
De eerste plaats ging uiteindelijk naar Dylan Veelers en Cyriel Peters in hun Ford 
Capri.  
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Als organisatie kijken we terug op geslaagde dag. Volgend jaar staat de 
Steenslag rally gepland op de zaterdag tijdens de volksfeesten Oele.  
Einduitslag Steenslag rally 2021 

1. Dylan Veelers & Cyriel Peters ï Ford Capri  

2. Marco Bosman & Ilone Bosman ï BMW 2002 

3. Sharon ter Harkel & Luuk Ottink ï BMW 1 serie  

 
 

Kleintje Oele  
Toen het nieuws bekend werd dat de Volksfeesten Oele van 2021 niet door 
konden gaan, werd er in de buurtschap niet stilgezeten. Bestuursleden, 
vrijwill igers en andere betrokkenen die zich hard maken voor Oele konden het 
natuurlijk niet laten om te kijken naar de mogelijkheden. En die waren er zeker, 
dus een feestje werd gepland. Kleintje Oele werd geboren. Dit met misschien 
minder bezoekers; maar net zo gezellig. Al snel kwamen de eerste tickets online. 
Wat had iedereen ontzettend zôn best gedaan om het feestje te laten slagen 
want de zaterdag en de zondag waren binnen no time uitverkocht!  
 
Er waren natuurlijk eisen en voorwaarden aan het feest verbonden. Er mochten 
maar 750 bezoekers per dag het terrein op en deze moesten om 24:00 weer 
vertrekken. Om het terrein te kunnen betreden , moesten deze bezoekers van 


